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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi Magyarország haszna abból, ha kivásároljuk az 
osztrákokat a GySEV-ből? Jobb lesz ettől a vasúti közlekedés hazánkban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A hvg.hu portálon megjelent „Lázár kivásárolná az osztrákokat a GySEV-ből: „Az a modell nem
működik tovább, hogy mi vagyunk alul balekként” című cikkben arról írnak, hogy „Ön a parlament
Gazdasági Bizottságának meghallgatásán azt mondta, hogy szeretne a magyar állam nagyobb, sőt
akár 100 százalékos tulajdonrészt is a GySEV-ben (Győr-Sopron-Ebenfurti Vasút Zrt.), erről is fog
tárgyalni kedden az osztrák közlekedési miniszterrel.”:

„Az a modell  nem működik tovább, hogy mi vagyunk alul balekként” – mondta a miniszter az
osztrák állammal való közös tulajdonosi konstrukcióról.

Lázár arról is beszélt, hogy a magyar állami tulajdonrész növelésének érdekében a Strabagot is
megkeresték, mivel a vállalat is rendelkezik GySEV-részvényekkel, habár a magyar (65,5 %) és az
osztrák (28,2%) tulajdonrészhez képest igen kicsiny hányaddal, 6,3 százalékkal rendelkezik csak.”

 

Kérdezem Önt:

Mi Magyarország haszna abból, ha kivásároljuk az osztrákokat a GySEV-ből? Jobb lesz ettől a
vasúti közlekedés hazánkban?

 

Budapest, 2023. november 22.
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